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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgy ű lésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 .
(II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján „Ne vegye el a kormány 43 ezer
munkavállalótól a korkedvezményes nyugdíj lehetőségét! " címmel írásbeli választ igényl ő
kérdést kívánok benyújtani Varga Mihály nemzetgazdasági miniszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Tisztes Munka Világnapján nem sok mindennek örülhettünk 2014-ben . Ma
Magyarországon ugyanis munkavállalók ezrei dolgoznak tisztességtelen feltételekkel ,
embertelen körülmények között .

2011-ben a Fidesz-KDNP kormány elvette a szolgálati nyugdíjat . Az idei év végével pedi g
újabb szöget ver a munkásjogok koporsójába, megsz űnik ugyanis a korkedvezményes nyugdíj
lehetősége, amelynek rendszerét több mint negyven éve vezették be . Ez a lehetőség azoknak
adott egy csepp könnyebbséget, akik munkájuk során fokozott egészségkárosodásnak volta k
kitéve. A kormány tehát ismét a kiszolgáltatottakat hozza rosszabb helyzetbe, méghozz á
tömegesen . Ez a gyászos intézkedés ugyanis több mint 500 munkáltatót, mintegy 43 eze r
dolgozót érint, ráadásul a megemelt járulék kiesése évi 20 milliárdos mínusz a büdzsének .
A korkedvezményes nyugdíj eltörlése rossz a munkásnak, és rossz az államnak is .

Tisztelt Miniszter Úr !

Ön nemrégiben az elmúlt évtizedek legnagyobb pénzügyi megszorító csomagjána k
lehetőségét jelentette be . Ennek része a közszférában dolgozók bérének befagyasztása ,
amelynek következtében ismét ezrek kerülnek majd utcára, miközben a munkahelyükö n
maradókat rabszolgasorsra ítélik .
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Akárhogy csűri-csavarja a kormány, 2008 óta nem nőtt a bértábla. Bebizonyosodott, hogy a
kormány kapkodó, kártékony közigazgatási átszervezést hajtott végre . Jelenleg ezt a területet
az ellátatlan feladatok és a túlterhelt munkavállalók jellemzik .

A fent vázolt problémák kapcsán a következ ő kérdésekre várom Miniszter úr válaszát :

Miért nem tett a kormány semmit azért, hogy a korkedvezményes nyugdíj rendszerének
átalakítását a szakszervezetekkel folytatott érdemi egyeztetés el őzze meg?

Mit fog tenni a kormány a kieső költségvetési bevétel pótlásának érdekében? Miből
fogják kifizetni azon nyugdíjasok járandóságát, akik jelenleg korkedvezménybe n
részesülnek?

Meddig kíván a Fidesz-KDNP kormány játszadozni a közszférában dolgozókkal, akik az
ország érdemi „operatív” m űködését biztosítják?

Hány embert érint a közszférában, az államigazgatásban tervezett átszervezés? Volt- e
ezzel kapcsolatban érdemi, szakmai egyeztetés? Ha nem, tervezi-e Miniszter Úr, hog y
leül a szakszervezetekkel és érdemben megtárgyalják az átalakítás következményeit?

Meddig asszisztál a kormány a közszférában kialakuló dolgozói szegénységhez ?

Tisztelettel várom Miniszter Úr válaszát !

Budapest, 2014 . október , ;'20'
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Kónya Péter
(független)

Együtt – PM
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